
Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den 8 oktober 2024. 
 
 

 

Närvarande: Martin Johansson, Åke Johansson, Ronny Järphag, Peter Ohlsson, Rustan Olsson. 

                      Suppleanten: Stig Einarsson. 

 

Ej närvarande:  Leif Ahl, Lars Axelsson, Olle Johansson. 
 

 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 18.05 

 

2. Dagordning 
Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna. 

 

3. Föregående protokoll 
Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm. 

 

4. Ekonomi 
Martin redovisar föreningens ekonomi på skärmen. Inget anmärkningsvärt finns att rapportera gällande 

ekonomin sedan föregående styrelsemöte. 

 

5. Långtidsplan 
Inget ärende. 

 

6. Harry 
- Lars Axelsson har upprättat en bidragsansökan för Harrys underhållskostnader. 

- Det har inkommit en offert på 53 400 kr för div. övriga arbeten. 

  Styrelsen beslutade att avvakta med dessa åtgärder tills vidare och skjuta det på framtiden. 

 

7. Verkstan 
- I verkstan är det stort behov att rusta upp och byta ut en hel del lysrörsarmaturer. Vissa kablar till  

  armaturerna behöver även bytas ut. 

- Den vita jullen som står i verkstan och tar plats, behöver omhändertas. Motorn skall installeras. 

 

8. Museet 
Inget ärende. 

 

9. Fastigheten 
En rörelsedetektor skall installeras i oljeboa. 

 

10. TKM / Evenemang 
Styrelsen beslutade att TKM-dagen 2025 skall genomföras den 16 augusti. 

Föreningen skall genomföra ett julbord som brukligt lördagen den 7 december kl 18.00 

Åke kontaktar ICA om möjligheten att leverera och en kostnadsbild för evenemanget. 

 

11. Rapporter 
- Martin rapporterar att en inbjudan till en träff med NAV den 19 oktober i Härnäsets folkets hus har 

  inkommit för intresserade. 

- En Johannes Petersson har intresse av att få köpa en Munktell motor som finns på föreningen. 

  Motorn är inte i bästa skick. Martin kontaktar honom. 

- En person Micke som troligtvis är från Åland, Har hört av sig till föreningen och frågar om vi är 

  intresserad av ett topplock sannolikt till en Skandia och utan kostnad. Problemet är att vi måste hämta det 

  i Stockholm. Vi får fundera vidare om någon har vägarna dit. 

- Ravanisbröderna i Skåne är intresserade att köpa två cylindrar till en Skandia 212 A. 

  Vi måste undersöka så det är rätt cylindrar som vi har. I det fallet så säljer vi dom. 

 



 

12. Övrigt 
Inget ärende. 

 

13. Nästa möte 
Nästa möte tisdagen den 12 november kl. 18.00 

 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas kl. 20.15 

 

 

 

 
       Ronny Järphag                        Martin Johansson 
       Sekreterare                         Ordförande 


